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Numer 3 (18) Nakład - 180 egz. Pismo Rady Sołeckiej w Dziecinowie

Z okazji Świąt Bożego Narodzenia 2010 roku składamy
najserdeczniejsze życzenia zdrowia i radości, oraz wszelkich łask
płynących z narodzenia pańskiego. Niech nadchodzący rok 2011
będzie czasem spełnienia pokładanych nadziei, realizacji planów   i
współpracy ludzi, którym leży na sercu dobro naszej małej
ojczyzny.

Na zbliżające się Święta Bożego Narodzenia i Nowy Rok 2011
życzy  najserdeczniej      

Redakcja

Wisła Dziecinów - Podsumowanie rundy jesiennej

NA SPORTOWO

Runda jesienna dobiegła końca. Teraz czas na

podsumowanie. Jaka była jesień dla podopiecznych

Sławomira Gaja? Zapraszam do lektury.

Zawodnicy z Dziecinowa kończą rundę na 13 miejscu, w

tabeli wyprzedzając tylko siennicki Fenix i gromadząc 9

pkt. (3 zwycięstwa, 0 remisów i 10 porażek). Zwycięstw

nie było zbyt wiele, więc je krótko streszczę. W pierwszej

kolejce wygrywamy bardzo emocjonujący pojedynek z

Gromem Lipowo, po bramce Kamila Banasiewicza i hat-

tricku Arka Boguckiego. Potem seria porażek.

Przełamanie następuje w meczu z rezerwami Startu

Otwock na własnym boisku. Goście szybko objęli

prowadzenie, ale nie zraziło to naszych piłkarzy i zdołali

odrobić straty, strzelając aż cztery bramki (dwie Krzyśka

Młynarczyka i po jednej Piotrka Wasążnika i Marcina

Kwiatkowskiego jr.). Potem znowu pasmo niepowodzeń

i plasujemy się na ostatnim miejscu w tabeli. Wreszcie w

XII kolejce ogrywamy Fenixa Siennicę (dwie bramki

Krzyśka Młynarczyka i jedna Marcina Kwiatkowskiego

jr). To zwycięstwo pozwoliło nam przeskoczyć w tabeli

zespół z Siennicy i po rundzie jesiennej zajmujemy

przedostatnią lokatę. Najlepszym strzelcem Wisły został

Krzysiek Młynarczyk ex aequo z Marcinem

Kwiatkowskim jr. (obaj po pięć goli). Najwięcej czasu na

boisku spędził Piotrek Wasążnik. Nieudana runda

jesienna i znowu musimy bronić się przed spadkiem.

Choć strata nie jest zbyt duża, to trzeba wziąć się w

garść, by do ostatnich kolejek nie walczyć o utrzymanie.

Piotrek Grzegrzółka
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W mroźnie czwartkowe

popołudnie dnia 2 grudnia 2010 r.

miała miejsce inauguracyjna

sesja nowo wybranej Rady Gminy

Sobienie Jeziory. Pierwszym

obradom (zgodnie ze starą tradycją)

przewodniczył radny - senior

obecnej kadencji Pan Andrzej

Jadczak z Sobień Biskupich.

Przewodnicząca Gminnej Komisji

Wyborczej Pani Anna Gajcy, po

odczytaniu protokołu z wynikami

wyborów, wręczyła poszczególnym

radnym zaświadczenia o wyborze

na radnego. Następnie wszyscy

radni złożyli ślubowanie. Po wyborze

komisji skrutacyjnej, do której 

wybrani zostali Pani Burkowska,

Pani Zapaśnik oraz Pan Wołowicz,

przystąpiono do wyboru

Przewodniczącego Rady Gminy.

Zgłoszone zostały dwie

kandydatury: Pana Jerzego Janasza

i Pana Jerzego Łukasiaka. Doszło

do pierwszej próby sił. W głosowaniu

tajnym (zainteresowani nie brali w

nim udziału) stosunkiem głosów 9 do

4 Przewodniczącym Rady Gminy

wybrany został Pan Jerzy Janasz.

Dziękując za wybór Pan Janasz

zapewnił zebranych, że dołoży

wszelkich starań, aby Rada Gminy

działała sprawnie i na pożytek

naszej lokalnej społeczności.

Następnym punktem obrad był

wybór na stanowisko

Wiceprzewodniczącego Rady

Gminy. Tym razem w  wyborcze

szranki stanęły dwie panie:

Katarzyna Rozum i Wanda Sabała

(osoby zainteresowane w

głosowaniu nie uczestniczyły).

Stosunkiem głosów 7 do 6

Wiceprzewodniczącą Rady wybrana

została Pani Wanda Sabała.Tym

samym porządek  obrad  został

wyczerpany, a I Sesja Rady Gminy

Sobienie Jeziory kadencji 2010-

2014 zakończona. Podkreślić należy

fakt, że w 15-osobowym składzie

Rady tylko cztery osoby to radni

poprzedniej kadencji (J.Janasz,

J.Choim, T. Wołowicz, M. Kabala).

Jedna osoba powróciła da Rady  po

dłuższej nieobecności, a

pozostałych 10 osób do Rady

wybrano po raz pierwszy.

M.K.

I sesja Rady Gminy Sobienie Jeziory

WIEŚCI Z GMINY
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OGŁOSZENIE

SZKOŁA JĘZYKÓW OBCYCH I
NAUK ŚCISŁYCH

PERSPECTIVE
ZAPRASZA

NA ZAJĘCIA Z
JĘZYKA ANGIELSKIGO

ZAJĘCIA ODBYWAĆ SIĘ BĘDĄ OD
STYCZNIA 2011 r. W SALI
KOMPUTEROWEJ W DZIECINOWIE
DWA RAZY W TYGODNIU - WE
WTORKI I CZWARTKI W GRUPACH
4-5 OSOBOWYCH.

KOSZT: 200 ZŁ MIESIĘCZNIE
TEL: 605 211 696, 605 877 074,
PANI LIDIA OLSZEWSKA

Serdecznie zapraszamy!

A KLASA - TABELA  
BEZ KOMENTARZA

1. Victoria Zerzeń 33

2. KS Falenica 30

3. Start II Otwock 24

4. Advit Wiązowna 22

5. CKKS Sokół 20

6. Józefovia II Józefów 19

7. Burza Pilawa 16

8. Bór Regut 18

9. PKS II Radość 18

10. Wisła Maciejowice 15

11. Grom Lipowo 13

12. Watra Mrozy 13

13. Wisła Dziecinów 9

14. Fenix Siennica 8

Nie trzeba być ekonomistą, aby

uświadomić sobie, że stan finansów

naszego kraju jest w opłakanej

kondycji. Podwyższenie podaktu

VAT, oraz wprowadzenie podatku

od energii elektrycznej to chyba nie

oznaka znakomitych perspektwy

“Zielonej Wyspy” Donalda Tuska.

Jakby tego było mało, koalicja

znalazła jeszcze jeden sposób, aby

załatać dziurę budżetową - chcą

sprywatyzować lasy państwowe!!!

W najbliższą niedzielę, 26 grudnia,

we wszystkich kościołach na terenie

całego kraju zbierane będą podpisy

pod wnioskiem o referendum w

sprawie prywatyzacji lasów

państwowych. Chcąc zapobiec

prywatyzacji lasów, należy złożyć

podpis po wnioskiem, potrzebny

będzie numer PESEL osoby

podpisującej.                Łukasz Gawin

Chcą sprzedać lasy

OGÓLNOPOLSKA AKCJA



Mikołaj, późniejszy Święty, urodził się ok. 270 roku w

mieście Patra. Pochodził z bogatej rodziny i z chwilą

otrzymania spadku chętnie dzielił się nim z ubogimi. Wyróżniał

się pobożnością i miłosierdziem, dlatego mieszkańcy Miry

(obecna Turcja) wybrali go na swojego biskupa. Jak głosi jedna

z legend, pewien biedny człowiek

postanowił sprzedać swoje trzy córki do

domu publicznego. Gdy biskup

dowiedział się o tym, nocą wrzucił

kominem trzy sakiewki z pieniędzmi.

Wpadły one do pończoch i skarpet, które

umieściły córki przy kominku dla

wysuszenia. Stąd w krajach, gdzie w

powszechnym użyciu są kominki,

powstał zwyczaj wystawiania przy nich

pończoch  lub skarpet na prezenty. Tam,

gdzie kominków nie używano, po cichutku wsuwano prezenty

pod poduszkę śpiącego dziecka. Mikołaj jest jednym z

najbardziej czczonych świętych przez kościół prawosławny

zwany św. Mikołajem Cudotwórcą. Uznawany jest również

jako święty przez kościół katolicki.

Początkowo legendy głosiły że św. Mikołaj przypływał

statkiem z południa wraz z ciemnoskórym pomocnikiem, który

nosił za nim wór z prezentami. W 1822 Clemens Moore napisał

poemat, w którym św. Mikołaj przybywa saniami z bieguna

północnego zaprzężonymi w renifery. Bardzo szybko przyjęło

się to jako tradycja, gdyż bardziej pasowało do wizerunku

zaśnieżonego pejzażu.

Rozbieżność w datach między 6 grudnia a Wigilią wynika

z różnicy między kalendarzem gregoriańskim a juliańskim.

Obecny wizerunek św. Mikołaja, a więc czerwony płaszcz i

czapka, został opracowany w 1930 roku na zlecenie i potrzeby

reklamy dla koncernu Coca-Cola. Tak jak przez lata zmieniał

się wizerunek św. Mikołaja tak i różne nosi nazwy, np. w tradycji

bizantyjskiej jest św. Bazyli, w Rosji -  Dziadek Mróz wraz ze

Śnieżynką. Nawet w Polsce na Kaszubach i Wielkopolsce

prezenty świąteczne przynosi Gwiazdor. 

W Europie św. Mikołaj, ten od prezentów ma siedziby w

południowej Norwegii i w Finlandii. Dla osób które chciałyby

napisać bezpośrednio i poprosić o prezenty (nie tylko

najmłodsi) podaję adresy: 

Julenissen’s Postkontor, Torget 4, 1440 Drobak, Norwegia 
Santa Claus, Arctic Circle, 96930 Rovaniemi, Finlandia 

Waldemar Świderski

Legenda o Świętym Mikołaju
ŚWIĄTECZNIE

Z Michałem Krawczykiem,

woźnym ze Szkoły Podstawowej

w Warszawicach, rozmawiają

absolwenci szkoły: Beata

Szostak, Gosia Roicka i Piotr

Grzegrzółka.

Jak wspomina Pan swoje szkolne

lata?

Bardzo dobrze. Miałem blisko do

szkoły, więc o spóźnieniach nie było

mowy. W tamtych czasach nie było

dyrektora szkoły, ale kierownik,

którym był pan Matysek. Pamiętam,

że kiedyś, gdy za karę z kolegami

siedzieliśmy w „kozie” zjedliśmy mu

beczkę ogórków. Gdy to wykrył

nakazał każdemu winowajcy

następnego dnia przynieść ich po 5

kg.

A klasa? Jak ją Pan wspomina?

Było nas bardzo dużo. Na początku

klasa liczyła 36 uczniów, ale z

powodu przeprowadzek ukończyło

ją 32. Byliśmy bardzo zgrani. Naszą

wychowawczynią była Józefa Kuzia.

Pamiętam do dziś jaką prace

domową zadała mi z matematyki.

Mianowicie miałem napisać 100 razy

definicję ułamka. Zadania jednak nie

zrobiłem sam. Pożyczyłem gotową

pracę od kolegi o rok starszego. Gdy 

wychowawczyni poprosiła mnie o

ustne powtórzenie definicji wydało

się moje kłamstwo. Od tamtej pory

regułkę ułamka zwykłego znam na

pamięć. Najostrzejszym

nauczycielem była pani Krakowiak

od fizyki. Na jej lekcji panowała

zupełna cisza.

Czy chodził Pan na wagary?

Nie. Przez 12 lat nauki byłem raz w

szkole średniej. Był to mój pierwszy i

ostatni, gdyż zostałem złapany

przez dyrektorkę.

Jak wiemy nie rozłączył się Pan

na długo z Szkoła Podstawową w

Warszawicach. Od kiedy Pan w

niej pracuje?

Moją prace w szkole zacząłem w

1982 roku. Przebiegała ona na

różnych stanowiskach jak na

przykład konserwator, woźny.

Podczas mojej długoletniej służby

zaszło wiele zmian i przewinęło się

wielu nauczycieli. Po odejściu

kierownika Matyska, dyrektorem

został pan Kuzia, później w

zastępstwie była pani Karpisz, a od

1999 r. do dziś funkcje tę pełni pani

Moczulska. Zmieniła się także liczba

klas z 8 na 6 oraz przedmioty

szkolne.

Co myśli Pan o absolwentach?

Wszystkich wspomina się dobrze

nawet, gdy nabroili. Mam dobry

kontakt z dzieciakami. Z niektórymi

np. Pawłem z Dziecinowa, który nie

chciał chodzić na lekcje bardzo

dobrze rozmawiało się o

wędkarstwie. Przypomina mi się

historia z pewnym uczniem, którego

pani dyrektor odesłała do mnie z

pytaniem: kto napisał „W pustyni i w
puszczy?” Jak wiadomo autorem jest
Henryk Sienkiewicz. Jednak ja w
żartobliwy sposób odpowiedziałem,
że za moich czasów szkolnych
książka ta jeszcze nie była napisana.
Uczeń nie zrozumiał żartu i powtórzył
wszystko pani dyrektor.
A atmosfera w szkole?
Jest bardzo miła. W małym gronie 18
pracowników nie ma kłótni i wszyscy
dobrze się dogadujemy.
Dziękujemy Panu za rozmowę i
życzymy miłej oraz spokojnej
pracy.
Również dziękuję.

Woźny Wszechczasów

WSPOMNIEŃ CZAR

W poniedziałek, 6 grudnia, odbyła

się II sesja Rady Gminy Sobienie

Jeziory.

Pierwszym punktem obrad było

wręczenie przez Przewodniczącą

Gminnej Komisji Wyborczej Panią

Annę Gajcy zaświadczenia o

wyborze na Wójta Gminy Sobienie

Jeziory Panu Stanisławowi Wirtkowi.

Następnie Wójt złożył uroczyste

śłubowanie: „OBEJMUJĄC  URZĄD
WÓJTA   GMINY  SOBIENIE JEZIORY,
UROCZYŚCIE  ŚLUBUJĘ,  ŻE
DOCHOWAM  WIERNOŚCI  PRAWU, A
POWIERZONY       MI        URZĄD
SPRAWOWAĆ  BĘDĘ   TYLKO  DLA 

DOBRA  PUBLICZNEGO  I
POMYŚLNOŚCI  MIESZKAŃCÓW
GMINY. TAK  MI  DOPOMÓŻ  BÓG.”
Po odczytaniu przysięgi Wójt,

dziękując wyborcom za zaufanie,

jakim go obdażyli, potwierdził

gotowość do realizacji wszystkich

zawartych w programie wyborczym

obietnic.

Kolejnym punktem sesji było

przyporządkowanie radnych do

poszczególnych komisji. I tak w

Komisji Rewizyjnej zasiadać będą:

Katarzyna Rozum, Jerzy Choim i

Grzegorz Piekarniak. Do Komisji

Planowania, Budżetu i Finansów

zgłosili się: Barbara Sosnowska,

Andrzej Jadczak, Mirosław Kabala i

Jerzy Łukasiak. Komisja Rolnictwa,

Ochrony Środowiska  i

Bezpieczeństwa Publicznego to:

Wanda Sabała, Marcin Żuraw i

Tadeusz Wołowicz. Do Komisji

Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty

i Kultury należą: Agnieszka

Zapaśnik, Renata Burkowska,

Hanna Domarecka, Jadwiga

Strachota, Jerzy Janasz oraz

Andrzej Jadczak.

Na zakończenie obrad poruszono

temat odśnieżania dachów na

budynkach użyteczności publicznej

oraz lekarza internisty do Ośrodka

Zdrowia w Sobieniach Jeziorach.

Wójt zapewnił, że stan pokrywy

śnieżnej jest monitorowany na

bieżąco, oraz że nie wyobraża sobie

sytuacji, w której nie byłoby drugiego

lekarza “pierwszego kontaktu” w

Sobieniach Jeziorach.

Łukasz Gawin

II sesja Rady Gminy Sobienie Jeziory
WIEŚCI Z GMINY

RADA GMINY SOBIENIE JEZIORY KADENCJI 2010-2014

Okręg
wyborczy nr Nazwisko i Imiona Nazwa komitetu

Liczba głosów ważnych
oddanych na kandydata % głosów

1 Domarecka Hanna Barbara KWW NASZA GMINA 194 28,32%

1 Janasz Jerzy Marian KWW NASZA GMINA 193 28,18%

1 Łukasiak Jerzy KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 158 23,07%

2 Strachota Jadwiga KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 107 69,48%

3 Zapaśnik Agnieszka KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 118 38,56%

3 Sosnowska - Budyta Barbara KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 139 45,42%

4 Wołowicz Tadeusz Marian KWW NASZA GMINA 80 48,19%

5 Żuraw Marcin KWW NASZA GMINA 76 43,43%

6 Piekarniak Grzegorz KWW NASZA GMINA 89 56,33%

7 Rozum Katarzyna Joanna KWW NASZA GMINA 110 55,00%

8 Sabała Wanda Kazimiera
KWW "NOWOCZESNOŚĆ Z TRADYCJĄ-
SADOWNICTWO, BIZNES I REKREACJA" 91 48,40%

9 Jadczak Andrzej KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 155 35,55%

9 Choim Jerzy Szczepan KWW NASZA GMINA 140 32,11%

10 Burkowska Renata KWW NASZA GMINA ZASŁUGUJE NA WIĘCEJ 186 44,82%

10 Kabala Mirosław Zdzisław KWW NASZA GMINA 231 55,66%

Jerzy Choim - nowy przewodniczący
Komisji Rewizyjnej
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